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内容概要

这套教材的适就对象，是大学英语“四级”水平以上的大专院校学生、英语专业二年级学生、以及具
有同等英语水平的其他人员。以此为起点，教材编委会确定了统一的编写原则、范围和要求。这套教
材的总体构想是，学生在接受240学时（以每周15学时、共十六周计）系统培训并通过市统一考试之后
，应能从事生活翻译、陪同翻译以及外事接待、外贸业务洽谈等业务。
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书籍目录

Unit 1 Section A The Core Text:For Better Understanding in Oral Communication Section B Sample Dialogues
About Language Learning and School Life（I） Section C Passages for Reading Practice: Section D ExercisesUnit
2 Section A The Core:An Orderly Framework for Your Speech Section B Sample Dialogues About Language
Learning and School Life(II) Section C Passages for Reading Practice: Section D ExercisesUnit 3 Section A The
Core Text:Cosmetics Section B Sample Dialogues About Modern Science Section C Passages for Reading
Practice:Unit 4 Section A The Core Text:The Valley of Windmills Section B Sample Dialogues About Traveling
and Sightseeing Section C Passages for Reading Practice: Section D Ezercises⋯⋯
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